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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Ο 
 

Στην Αθήνα σήμερα 3 Ιουλίου 2000, ημέρα Δευτέρα και 
ώρα 09.00΄ π.μ. στην Αίθουσα 223 του Μεγάρου της 
Βουλής συνεδρίασε η Επιτροπή Οικονομικών Υποθέσεων 
της Βουλής των Εφήβων υπό την προεδρία του Προέδρου 
της Διαρκούς Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων της 
Βουλής κ. Ιωάννη Θωμόπουλου, με θέμα ημερήσιας 
διάταξης, την ολοκλήρωση της διαδικασίας της συζήτησης 
για τα θέματα, εθνική οικονομία, παραγωγικότητα, 
φοροδιαφυγή, παραοικονομία-τυχερά παιχνίδια, 
βιομηχανική ηλεκτρονική κατασκοπεία - επιχειρήσεις 
κατασκευής πλαστών αντικειμένων, περιβάλλον και των 
θεμάτων: Εθνική οικονομία και περιβάλλον της Σύνθεσης 
Κειμένων των μαθητών από την Ελλάδα, την Κύπρο και 
τον Απόδημο Ελληνισμό που συμμετείχαν στο 
εκπαιδευτικό πρόγραμμα “Βουλή των Εφήβων” Ε΄ 
Σύνοδος 1999-2000. 
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν οι Έφηβοι Βουλευτές:  
Αθανασίου Ηρώ (Νομός Ιωαννίνων),Γαβρικούρης 

Κωνσταντίνος (Νομός Έβρου), Γαλογαύρου Μαρία 
(Νομός Μαγνησίας), Γιαννοπούλου Αναστασία 
(Επικρατείας), Εμμανουήλ Πηνελόπη (Επικρατείας), 
Θωμά Μαριάνθη (Νομός Ευβοίας), Κανελλόπουλος 
Δημήτρης (Νομός Ιωαννίνων), Κασιμάτης Γεώργιος (Β΄ 
Αθήνας), Κασσίμη Μαρία (Νομός Κέρκυρας), 
Κεφαλλωνίτης Κωνσταντίνος (Β΄ Αθήνας), Κεχαγιά 
Σταματία (Β΄ Θεσσαλονίκης), Κολοκύθα Σοφία (Νομός 
Αργολίδας), Κοσμίδη Ελπίδα (Β΄ Αθήνας), Κουτσούκης 
Αντώνης (Λουξεμβούργο), Λάτση Σοφία (Νομός 
Αχαϊας), Λατσούδης Αθανάσιος (Νομός Φωκίδας), 
Λεβεντάκης Αριστείδης (Νομός Ζακύνθου), Λεγάκης 
Γεώργιος (Νομός Μαγνησίας), Λουκαϊδου Χριστιάνα 
(Λευκωσία - Κύπρος), Μαρκάκη Δήμητρα (Β΄ Αθήνας), 
Μάρκου Μάρκος (Κερύνεια - Κύπρος), Μαυροπούλου 
Κυριακή (Βέλγιο), Μέλη Καλλιόπη (Νομός Χίου), 
Μηλάκη Ιουλία (Νομός Ηρακλείου), Μοναχού Στυλιανή 
(Νομός Καβάλας), Μούτσου Παναγιώτα (Νομός 
Λέσβου), Μπαλντά Κωνσταντίνα (Β΄ Αθήνας), Μπεζάτης 
Φέλιξ (Α΄ Πειραιά), Μπέλλη Μαρία (Νομός Φθιώτιδας), 
Μπετιχαβά Ρουμπίνη (Νομός Μεσσηνίας), Μπουσούνη 
Ευγενία (Νομός Μεσσηνίας), Νασοπούλου Αικατερίνη 
(Α  ́Αθήνας), Οικονόμου Μαρίνα (Νομός Αιτωλοακαρνανίας), 
Παπαδημητρίου Ουρανία (Νομός Φλώρινας), Παράσχου 
Κωνσταντίνα (Νομός Αργολίδας), Πρίλης Νικόλαος 
(Αυστραλία), Πριμικίρης Βασίλειος (Αυστραλία), 
Πρίφτη-Παπαδοπούλου Ελευθερία (Β΄ Αθήνας), Ρέτα 
Μπήνιαμ (Αιθιοπία), Ρήγου Αγγελική (Νομός Κέρκυρας), 
Ρόδη Μαρία (Νομός Αχαϊας), Ρουμπή Ευαγγελία (Νομός 
Καρδίτσας), Στάμου Παρασκευή (Νομός Αχαΐας), 
Τασιοπούλου Παναγιώτα (Υπόλοιπο Αττικής), Τζιωρτζιώτης 
Αθανάσιος (Νομός Τρικάλων), Τίκου Ευγενία (Νομός 
Ημαθίας), Τσαπούρης Γεώργιος (Νομός Λάρισας), 
Τσερτσίδης Ελευθέριος (Α  ́Αθήνας), Φετάνη Μαγδαληνή –  
 
 

 
Ρουμπίνη (Β΄ Αθήνας), Χαλακατεβάκη Χρυσή (Α΄ 
Θεσσαλονίκης), Χατζηπαύλου Θεοπούλα (Νομός 
Έβρου), Χατζησόγλου Χρυσαυγή (Β  ́ Αθήνας), Χουλιαράς 
Βασίλειος (Νομός Μαγνησίας), Χριστοδουλάκη Ξανθή 
(Β΄ Αθήνας), Χριστοφόρου Ευγενία (Λάρνακα - Κύπρος), 
Ψαθάς Σωτήριος (Νομός Ευβοίας), Χαριτούδης Νικόλαος 
(Α΄ Αθήνας), Τσόκα Παρασκευή (Α΄ Πειραιά). 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Όπως είπαμε και χθες μένει η διαδικασία της ψήφισης 
των προτάσεων που υπάρχουν μέσα στη Σύνθεση των 
Κειμένων, αρμοδιότητας Επιτροπής Οικονομικών 
Υποθέσεων, και των νέων προτάσεων που διατυπώσατε, 
κατά τη συζήτηση των θεμάτων της Επιτροπής 
Οικονομικών Υποθέσεων. 
Θα αρχίσουμε με την κατ’ αρχήν ψήφιση της Σύνθεσης 

Κειμένων. 
Το ερώτημα που θα σας θέσω είναι εάν οι προτάσεις 

που υπάρχουν μέσα στη Σύνθεση Κειμένων, αρμοδιότητας 
Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων, γίνονται δεκτές. 
Η ψηφοφορία θα γίνει δια ανατάσεως των χειρών. 

Όποιος διαφωνεί θα σηκώσει το χέρι του. 
Ερωτάται λοιπόν η Επιτροπή. Γίνονται δεκτά τα 

Κείμενα της Σύνθεσης, αρμοδιότητας Επιτροπής 
Οικονομικών Υποθέσεων επί της αρχής, όπως ακριβώς 
έχουν; 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτά, δεκτά. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, τα Κείμενα της Σύνθεσης, αρμοδιότητας 
Επιτροπής Οικονομικών Θεμάτων έγιναν δεκτά 
ομόφωνα. 
Θα προχωρήσουμε στη ψήφιση κατά κεφάλαιο. 
Το κεφάλαιο που αφορά στην Εθνική Οικονομία 

γίνεται δεκτό; 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, το κεφάλαιο που αφορά την Εθνική Οικονομία 
έγινε δεκτό, ομόφωνα. 
Το κεφάλαιο που αφορά στην Παραγωγικότητα 

γίνεται δεκτό; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, το κεφάλαιο που αφορά στην Παραγωγικότητα 
έγινε δεκτό, κατά πλειοψηφία. 
Το κεφάλαιο που αφορά στην Φοροδιαφυγή γίνεται δεκτό; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, το κεφάλαιο που αφορά στη Φοροδιαφυγή έγινε 
δεκτό, κατά πλειοψηφία. 
Το κεφάλαιο που αφορά στην Παραοικονομία και τα 

Τυχερά Παιχνίδια γίνεται δεκτό; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, το κεφάλαιο που αφορά στην Παραοικονομία 
και τα Τυχερά Παιχνίδια έγινε δεκτό κατά πλειοψηφία. 
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Η πρώτη παράγραφος του ίδιου κεφαλαίου: 
”Βιομηχανική Ηλεκτρονική Κατασκοπεία-επιχειρήσεις 
Κατασκευής Πλαστών Αντικειμένων” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρώτη παράγραφος του ίδιου κεφαλαίου: 
“Βιομηχανική Ηλεκτρονική Κατασκοπεία-Επιχειρήσεις 
Κατασκευής Πλαστών Αντικειμένων” έγινε δεκτή, κατά 
πλειοψηφία. 
Το κεφάλαιο που αφορά στο Περιβάλλον γίνεται δεκτό; 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, το κεφάλαιο που αφορά στο Περιβάλλον έγινε 
δεκτό, ομόφωνα. 
Ακόμα έχουμε τη Σύνθεση Κειμένων των Εφήβων 

Βουλευτών από την Κύπρο και τον Απόδημο Ελληνισμό. 
Το κεφάλαιο που αφορά στην Εθνική Οικονομία 

γίνεται δεκτό; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, το κεφάλαιο που αφορά στην Εθνική 
Οικονομία έγινε δεκτό, κατά πλειοψηφία. 
Το κεφάλαιο που αφορά στο Περιβάλλον γίνεται 

δεκτό; 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτό, δεκτό. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, το κεφάλαιο που αφορά στο Περιβάλλον έγινε 
δεκτό, ομόφωνα. 
Στη συνέχεια μπαίνουμε στις προτάσεις που 

προέκυψαν μέσα από τις ομιλίες που έγιναν. 
Η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Ρουμπίνης 

Μπετιχαβά από τον νομό Μεσσηνίας, “Το κράτος να 
στηρίξει τις οικολογικές οργανώσεις, ώστε να 
ευαισθητοποιηθούν περισσότερο οι πολίτες στα θέματα 
του περιβάλλοντος” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Ρουμπίνης 
Μπετιχαβά έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Ιουλίας Μηλάκη 

από τον νομό Ηρακλείου, “Να χρησιμοποιηθεί η δράση 
των περιβαλλοντολογικών ομάδων και των οικολογικών 
οργανώσεων σε διαφημιστική εκστρατεία για την 
προστασία του περιβάλλοντος” γίνεται δεκτή; 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Ιουλίας 
Μηλάκη έγινε δεκτή, ομόφωνα. 
Η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Αικατερίνης 

Νασοπούλου από την Α΄ Αθήνας, “Να αναδιοργανωθούν 
και να εκσυγχρονισθούν οι δημόσιες οικονομικές υπηρεσίες 
για την πάταξη της φοροδιαφυγής” γίνεται δεκτή; 
     ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 

 
 
 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 
Συνεπώς, η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Αικατερίνης 
Νασοπούλου έγινε δεκτή, ομόφωνα. 
Η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Γεωργίου 

Τσαπούρη από τον νομό Λάρισας, “Να γίνει απόσυρση 
των αυτοκινήτων παλαιάς τεχνολογίας και να υπάρχει 
διαρκής και ουσιαστικός έλεγχος από τους αρμοδίους 
κρατικούς φορείς της εφαρμογής του μέτρου αυτού” 
γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Γεωργίου 
Τσαπούρη έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Η πρόταση του Εφήβου Βουλευτού Γεωργίου 

Τσαπούρη απο τον νομό Λάρισας, “Να εφαρμοσθεί το 
μέτρο του δακτυλίου σε όλες τις πόλεις που 
αντιμετωπίζουν οξύ κυκλοφοριακό πρόβλημα και να 
δημιουργηθούν μεγάλοι χώροι στάθμευσης στις εισόδου 
του δακτυλίου, ώστε να αντιμετωπισθεί το πρόβλημα της 
ατμοσφαιρικής ρύπανσης” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Γεωργίου 
Τσαπούρη έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. Η πρόταση του 
Εφήβου Βουλευτή Κωνσταντίνου Κεφαλλωνίτη από τη 
Β΄Αθήνας, “Να μειωθούν οι φόροι, ώστε να αποφευχθεί 
η δωροδοκία των εφοριακών” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Κωνσταντίνου 
Κεφαλλωνίτη έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Δημητρίου 

Κανελλόπουλου από το νομό Ιωαννίνων, “Να υπάρχει 
ένας διευθυντής που να ελέγχει την παραγωγικότητα των 
δημοσίων υπαλλήλων και να είναι άμεσα εξαρτημένος 
από αυτούς” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Δημητρίου 
Κανελλόπουλου έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Στυλιανής 

Μοναχού από τον νομό Καβάλας, “Να γίνει 
πολεοδόμηση μεγάλων περιοχών, ώστε να αποτραπεί η 
αυθαίρετη δόμηση και να απλουστευθεί η διαδικασία 
έκδοσης οικοδομικών αδειών” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Στυλιανής 
Μοναχού έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Η πρόταση της Εφήβου Βουλευτού Πηνελόπης 

Εμμανουήλ από το Επικρατείας, “Να μειωθούν τα 
κρατικά λαχεία και τα τηλεπαιχνίδια “ γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
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ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 
Συνεπώς, η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Πηνελόπης 
Εμμανουήλ έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Αριστείδη 

Λεβεντάκη από τον νομό Ζακύνθου, “Να γίνεται έλεγχος 
από το Σώμα Δίωξης Οικονομικού Εγκλήματος και στις 
δημόσιες επιχειρήσεις” γίνεται δεκτή; 
ΟΛΟΙ ΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Αριστείδη 
Λεβεντάκη έγινε δεκτή, ομόφωνα. 
Η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Αικατερίνης 

Νασοπούλου από την Α΄ Αθήνας, “Να γίνεται έλεγχος 
στη χορήγηση δεσμίδων επιταγών, ώστε να εξαλειφθεί το 
φαινόμενο των ακάλυπτων επιταγών” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Αικατερίνης 
Νασοπούλου έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Μάρκου Μάρκου 

από την Κερύνεια της Κύπρου, “Να φορολογείται η 
εκκλησιαστική περιουσία” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση του Εφήβου Βουλευτή Μάρκου 
Μάρκου έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Τέλος, η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Ξανθής 

Χριστοδουλάκη από τη Β΄ Αθήνας, “Να καθιερωθούν 
ειδικές τηλεοπτικές και ραδιοφωνικές εκπομπές με την 
παρουσία ειδικών επιστημόνων για την ενημέρωση των 
νέων, σχετικά με τους κινδύνους που επιφυλάσσουν τα 
τυχερά παιχνίδια” γίνεται δεκτή; 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η πρόταση της Εφήβου Βουλευτή Ξανθής 
Χριστοδουλάκη έγινε δεκτή, κατά πλειοψηφία. 
Ερωτάται η Επιτροπή εάν κάνει δεκτή και στο σύνολό 

της τη Σύνθεση Κειμένων,αρμοδιότητας Επιτροπής 
Οικονομικών Υποθέσεων, με τις προσθήκες των νέων 
προτάσεων που έγιναν προηγουμένως δεκτές. 
ΠΟΛΛΟΙ ΕΦΗΒΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Δεκτή, δεκτή. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): 

Συνεπώς, η Σύνθεση Κειμένων, όπως συμπληρώθηκε, 
γίνεται δεκτή και στο σύνολό της, κατά πλειοψηφία. 
Σας έχουν διανεμηθεί ομοιόμορφα χαρτάκια για να 

δηλώσετε, όσοι επιθυμείτε να μιλήσετε στην Ολομέλεια. 
Θα κληρωθούν πέντε (5) ομιλητές. Η ομιλία στην 
Ολομέλεια περιορίζεται μόνο στα αντικείμενα της 
Επιτροπής Οικονομικών Υποθέσεων, όπως αυτά 
περιγράφονται στη Σύνθεση Κειμένων και όπως διαμορφώθηκαν 
στην Επιτροπή μας. Δε θα δηλώσουν τα ονόματά τους οι 
Έφηβοι του Απόδημου Ελληνισμού και της Κύπρου. Σ’ 
αυτούς θα γίνει κλήρωση ανά ήπειρο το απόγευμα. 
     
 
 

  Μετά από τη σχετική διαδικασία που ακολούθησε, 
κληρώθηκαν πέντε (5) Έφηβοι βουλευτές, για να 
μιλήσουν στην Ολομέλεια της Βουλής των Εφήβων, τα 
ονόματα των οποίων έχουν ως ακολούθως:  
Γεώργιος Κασιμάτης από τη Β΄ Αθήνας, Αριστείδης 

Λεβεντάκης από το Νομό Ζακύνθου, Ιουλία Μηλάκη από 
το Νομό Ηρακλείου Κρήτης, Γεώργιος Τσαπούρης από 
το Νομό Λαρίσης και η Χρυσαυγή Χατζησόγλου από τη 
Β΄ Αθήνας. 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΣΑΠΟΥΡΗΣ (Νομός Λάρισας): Στην 

Ολομέλεια της Βουλής των Εφήβων θα μιλήσουμε με τη 
σειρά των Επιτροπών, ή με αλφαβητική σειρά; 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος Επιτροπής): Θα 

μιλήσουν πρώτα οι Εισηγητές κατά Επιτροπή, και στη 
συνέχεια οι ομιλητές κατά αλφαβητική σειρά. 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΣΑΠΟΥΡΗΣ (Νομός Λάρισας): 

Ευχαριστώ. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος Επιτροπής): Οι 

ομιλητές πρέπει να διαμορφώσουν, την ομιλία τους μέσα 
στα πλαίσια του αντικειμένου της επιτροπής μας, και 
όπως αυτά τροποποιήθηκαν μετά τις προτάσεις που 
υποβλήθηκαν. Υπάρχει, άλλωστε, ένα εύρος στο 
αντικείμενο της Επιτροπής, ώστε να αναπτύξετε αρκετά 
θέματα. 
ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ ΛΕΒΕΝΤΑΚΗΣ (Νομός Ζακύνθου): Θα 

μπορούμε να μιλήσουμε για την οικονομία σε σχέση με 
την παιδεία; 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος Επιτροπής): Εάν 

το αντικείμενο που θα διαπραγματευθείς αφορά την 
οικονομία και πώς επηρεάζει την παιδεία, ναι. Δηλαδή ότι 
χρειάζεται η εξειδίκευση, γι’ αυτό πρέπει να αναλωθούν 
πόροι προς την παιδεία, έτσι ώστε να φτιάξουμε 
εξειδικευμένους ανθρώπους που να μπορούν να 
προσφέρουν στην εθνική οικονομία, σε μια τέτοια βάση 
ναί, μπορείς. 
ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ ΛΕΒΕΝΤΑΚΗΣ (Νομός Ζακύνθου): 

Ευχαριστώ. 
ΙΩΑΝΝΗΣ ΘΩΜΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος Επιτροπής): Θέλω 

να σας ευχαριστήσω όλους, γιατί αυτό το τριήμερο που 
μείναμε μαζί κρατήσατε ένα επίπεδο, έτσι ώστε 
εκτυλίχθηκε η διαδικασία σε ζηλευτό και για τους 
μεγάλους Έλληνες Βουλευτές επίπεδο. 
Σας εύχομαι καλή πρόοδο και ό,τι άλλο επιθυμείτε. 

Ευχαριστώ πολύ. 
Στο σημείο αυτό και ώρα 10.30΄ λύθηκε η 

συνεδρίαση. 
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